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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:347 Effekterna på näringslivet vid minskat riskkapital

Dagens industri publicerade den 28 november en artikel med titeln ”Dystert 
facit från Skype-grundaren: Tapp på 56 procent”. Artikeln belyser hur 
riskkapitalinvesteringar i techföretag avtagit och i artikeln kan man bland annat 
läsa:

”Atomico prognostiserar att investeringarna i europeiska teknikbolag når 45 
miljarder dollar i år. 2022 investerades 85 miljarder dollar.”

Det är en drastisk nedgång som sannolikt beror på ett flertal faktorer där 
omvärldsläget och inflationen spelar roll. Därutöver kan man misstänka att 
faktiska kassaflöden och bolag som redan i dag går med vinst blir mer 
attraktiva i dessa tider än techföretag utan intäkter men med stor 
tillväxtpotential. 

Samtidigt är det viktigt att vi från politiskt håll säkerställer att vi undanröjer 
onödiga hinder för riskkapital att allokeras till bolag i Sverige – alldeles 
oavsett bransch. Det kräver en ständig översyn av investeringsklimatet och där 
förhoppningsvis den nya strategin för Sveriges utrikeshandel, investeringar och 
globala konkurrenskraft kommer att fylla en viktig funktion. 

Mot denna bakgrund önskar jag fråga energi- och näringsminister Ebba Busch 
följande:

 

Hur ser ministern och regeringen på den ovan berörda trenden, och vilka 
åtgärder vidtas för att säkerställa goda förutsättningar för det svenska 
näringslivet att erhålla riskkapitalinvesteringar? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-06
Besvaras senast
2023-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


